

9天7晚 中国多彩贵州+西江千户苗寨 (进出昆明)

Flight: Batik Airline (Subject to change)

KUL/KMG 2150/0135+1 OD670
KMG/KUL 0235/0635 OD671

Tour Fare:

Tour Package Detail:

- ~ 全程无购物
- ~ 旅游保险 (含 Covid 保险)
- ~ 全程 4+5 砖当地酒店
- ~ 中国现存最大的苗族村落-西江千户苗寨
- ~ 亚洲最大的瀑布-黄果树瀑布

美食安排 Local Meals:

- 长桌宴
- 酸汤鱼
- 黔菜风味
- 峡谷风味

保证自费 Compulsory: RMB 400

- ~ 马岭河大峡谷 (电梯)
- ~ 万峰林 (含电瓶车) + 万峰湖 (含小火车+游船)
- ~ 黄果树瀑布 (含环保车+扶手扶梯)
- ~ 天星桥 (含缆车)
- ~ 小七孔 (含环保车)+(西江电瓶车)

注意事项:

1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
3. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中文版本为依据.
4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

万峰湖



黔灵山公园



小七孔景区



黄果树瀑布



西江千户苗寨



D1	吉隆坡 / 昆明	2150/0135+1	(MOB)	酒店: 徽商大酒店或同级
集合于吉隆坡国际机场, 准备飞往中国昆明, 抵达后入住酒店。				
D2	昆明 (3H) 兴义		(B/L/D)	酒店: 洛克时光大酒店或同级
马岭河大峡谷 (含上下电梯) - 为中国国家级风景名胜, 雄、奇、险、秀为一体, 是一条在造山运动中剖削深切的大裂水地缝, 谷内群瀑飞流, 翠竹倒挂, 溶洞相连, 两岸古树名木点缀其间, 千姿百态。				
D3	兴义		(B/L/D)	酒店: 洛克时光大酒店或同级
万峰林 (环保车+电瓶车) - 山峰形态奇特, 整体造型秀美, 是中国国内最大、最具典型性的喀斯特峰林, 是中国国家重点风景名胜区, 所以亦有“中国最美的五大峰林”等称号。				
万峰湖 (游船) - 于云贵高原向广西过渡的南盘江大裂谷断层地带, 因修建天生桥一级电站而形成, 又因地处于万峰丛峦之中而得名。				
D4	兴义 (3H) 安顺		(B/L/D)	酒店: 万祥酒店或同级
黄果树大瀑布 (环保车+景区保险+上下扶梯) - 为亚洲第一大瀑布, 雄奇壮阔的一级主瀑布、连环瀑布的瀑布群而闻名于海内外, 被大世界吉尼斯总部评为世界上最大的瀑布群, 列入世界吉尼斯记录。然后游览 天星桥下半段, 银坠链瀑布、陡坡塘景区。				
D5	安顺 (4H) 荔波		(B/L/D)	酒店: 冰雪世界酒店或同级
小七孔景区 (环保车+保险) - 响水河上横跨着一座青石砌成的七孔拱桥, “小七孔风景区”因此得名。主要景点有 拉雅瀑布、飞云洞、68级跌水瀑布、水上森林。				
D6	荔波 (3H) 西江		(B/L/X)	酒店: 苗界酒店或同级
西江千户苗寨景区 (4段电瓶车) - 由十余个依山而建的自然村寨相连成片, 四面环山, 梯田依山顺势直连云天, 白水河穿寨而过, 将西江苗寨一分为二, 半山建造独具特色的木结构吊脚楼, 千余户吊脚楼随着地形的起伏变化, 层峦叠嶂, 鳞次栉比, 蔚为壮观。				
D7	西江 (3H) 贵阳		(B/L/X)	酒店: 群升毫生酒店或同级
苗妹博物馆 - 展示了苗族民族的服饰, 古时候苗族人的用品, 以及一些苗寨手工艺品。 黔灵山公园 - 集自然风光、文物古迹、民俗风情和娱乐休闲为一体的综合性公园, 因素有“黔南第一山”之称的黔灵山而得名。集山、林、泉、湖、洞、寺、动物于一体, 有“贵在城中, 美在自然”之称, 并于2002年被评为国家4A级旅游景区。 青云市集 - 集餐饮, 休闲娱乐, 美食为一体, 这里不但保留了老厂风貌, 同时增加了现代化潮流元素, 是贵州人最爱逛的市集。				
D8	贵阳 (高铁2小时30分) 昆明 / 吉隆坡		(B/L/D)	
天河潭景区 (观光车) - 有河谷曲拐, 沟壑险峻的地貌特征, 融山、水、洞、潭、瀑布、天生桥、峡谷、隐士为一体。				
昆明花市 - 为昆明市最大的鲜花交易市场, 然后游览 滇池, 南屏步行街 晚餐后前往机场, 准备返回美丽的家园。				
D9	吉隆坡	0235/0635	(MOB)	
抵达吉隆坡				

9D7N Colorful Guizhou, China + Xijiang Qianhu Miaozaizhai

D1 KUL / Kunming 2150/0135+1 (MOB) Hotel: Kunming Huishan Hotel or Similar

Gather at Kuala Lumpur International Airport and prepare to fly to Kunming, China.

D2 Kunming (3H) Xingyi (B/L/D) Hotel: Xingyi Rock time Hotel or Similar

Malinghe Grand Canyon (incl elevators)-is a national scenic spot in China. The valley is full of waterfalls, green bamboo hanging upside down, caves connected, and ancient trees and famous trees on both sides of the river are dotted with them.

D3 Xingyi (B/L/D) Hotel: Xingyi Rock time Hotel or Similar

Wanfeng Forest (inc buggy)-The mountain peak has a peculiar shape and a beautiful overall shape. It is the largest and most typical karst peak forest in China.

Wanfeng Lake (inc boat)- which transitions from the Yungui Plateau to Guangxi, it was formed by the construction of Tianshengqiao power station, and it was named after its location in the Wanfeng Mountains.

D4 Xingyi (3H) Anshun (B/L/D) Hotel: Wangxiang Hotel or Similar

Huangguoshu Great Waterfall (inc buggy + scenic insurance + escalator)-is the largest waterfall in Asia, It was rated as the largest waterfall group in the world by the Guinness Book of World Records Headquarters and included in the Guinness Book of World Records. Proceed to visit the second half of **Tianxing Bridge**, the **Silver Pendant Chain Waterfall** and the **steep slope Pond Scenic area**.

D5 Anshun (4H) Libo (B/L/D) Hotel: Libo Ice and snow world Hotel or Similar

Xiaoqikong Scenic Area (inc buggy + insurance)-There is a seven-hole arch bridge made of bluestone across the Xiangshui River, The main attractions are Laya Waterfall, Feiyun Cave, 68-level waterfall, and water forest.

D6 Libo (3H) Xijiang (B/L/X) Hotel: Xijiang Miaojie Hotel or Similar

Xijiang Qianhu Miaozaizhai Scenic Area (4 sector buggy)-Consists of more than ten natural villages built by the mountains connected into pieces, the Baishui River passes through the village, dividing Xijiang Miaozaizhai into two. Unique wooden-structure hanging foot buildings are built halfway up the mountain.

D7 Xijiang (3H) Guiyang (B/L/X) Hotel: Qunsheng Howard Johnson Hotel or Similar

Miaomei Museum-Displays the costumes of the Miao ethnic group, the supplies of the Miao people in ancient times, and some Miaozaizhai handicrafts.

Qianling Mountain Park-A comprehensive park integrating natural scenery, cultural relics and monuments, folk customs, entertainment and leisure.

Qingyun Market-a combination of food, drink, leisure and entertainment, and food. It not only retains the style of the old factory, but also adds modern trendy elements. It is a favorite market for Guizhou people.

D8 Guiyang (Train 2hrs 30 min) Kunming/ Kuala Lumpur (B/L/D)

Tianhe Lake Scenic Area (inc buggy)-There are curved river valleys and steep ravines. It integrates mountains, waters, caves, pools, waterfalls, natural bridges, canyons, and hermits.

Kunming Flower Market-the largest flower trading market in Kunming City, then visit **Dianchi Lake, Nanping**

Pedestrian Street and depart to the airport after dinner, ready to return to beautiful home.

D9 Kuala Lumpur 0235/0635 (MOB)

Notes:

1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.